

Jack Filter Lufttechnik GmbH

Bundesstraße 16
A-9552 Steindorf
Phone +43 (0) 4243 20542

Fax +43 (0) 4248 2320 24
office@jackfilter.at
www.jackfilter.at



Filters for Ventilation and Cleanrooms

Jack Filter is among the leading manufacturers of air filters for the ventilation and cleanroom technology. We offer coarse and particulate filters according to EN779 and HEPA-/ULPA filters according to EN1822 in almost any design (pocket filters, filter cells, Z-line filters, compact filters, mini-pleat filters, HEPA-/ULPA filters).

The Clean-production Concept in our new Center for Cleanroom Technology is something highly significant! Manufactured filters are in the entire production- and logistic processes optimally protected against pollution and contamination. The filters reach our customers "ready to use" and may be transported directly into the cleanroom without complicated and costly decontamination.

Our international customers benefit from the high speed of our processes and the associated short delivery times. Through flexible production technologies we can produce custom short runs economically. As an established supplier of innovative filtration solutions Jack Filter is interested in long-term partnerships in sales.

Filter für die Lüftungs- und Reinraumtechnik

Jack Filter zählt zu den führenden Produzenten von Luftfiltern für die Lüftungs- und Reinraumtechnik. Zum Produktprogramm gehören Grob- und Feinstaubfilter nach EN779 und Schwebstofffilter nach EN1822 in nahezu jeder Bauform (Taschenfilter, Filterzellen, Z-Line Filter, Kompaktfilter, Mini-Pleat Filterzellen, HEPA-/ULPA-Filter).

Das Clean-Production-Concept im neuen Reinraumzentrum ist richtungsweisend. Somit sind die Filter im gesamten Produktions- und Logistikprozess optimal vor Verunreinigung und Kontaminierung geschützt. Beim Kunden angelangt sind sie „ready to use“ und können ohne aufwendige und kostenintensive Einschleusprozedur direkt in den Reinraum eingebracht werden.

Die internationalen Kunden profitieren von der Schnelligkeit der Prozessabläufe und den damit verbundenen kurzen Lieferzeiten. Durch flexible Produktionstechnologien können auch individuelle Kleinauflagen wirtschaftlich gefertigt werden. Als etablierter Anbieter von innovativen Filtrationslösungen ist Jack Filter an langfristigen Partnerschaften im Vertrieb interessiert.



Core competencies

- Pocket filters and filter cells
- Compact filters and Mini-pleat-panel filters
- EPA-/HEPA-/ULPA filters
- Customized Filter solutions

Kernkompetenzen

- Taschenfilter und Filterzellen
- Kompaktfilter und Mini-Pleat Panel Filter
- EPA-/HEPA-/ULPA Filter
- Kundenspezifische Filterlösungen